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Protokół Nr 42/15 
Zarządu Powiatu Gostyńskiego 

z dnia 28 grudnia 2015 r. 
 
Ad 1) 
Czterdzieste drugie posiedzenie Zarządu Powiatu Gostyńskiego otworzył Starosta Robert 
Marcinkowski o godz. 13:00. 
 
Ad 2) 
Starosta stwierdził, że Zarząd jest władny podejmować uchwały, gdyż jest zachowane quorum. 
Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu.  
 
Ad 3) 
Starosta przedstawił proponowany porządek posiedzenia Zarządu. 
Zaproponował dodanie do porządku obrad pkt.  
7a) o treści Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pełnomocnictwa dla pana Jacka Nowakowskiego 
działającego w imieniu przedsiębiorstwa Atrium Grupa Doradcza Sp. z o.o. ul. Ratajczaka 26/3, 61-
813 Poznań.  
Sekretarz zaproponował dodanie punktów: 
7b) o treści Podjęcie uchwały w sprawie powołania likwidatora Powiatowego Ośrodka Dokumentacji 
Geodezyjnej i Kartograficznej w Gostyniu. 
7c) o treści Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Regulaminu Organizacyjnego Starostwa 
Powiatowego w Gostyniu.  
Skarbnik zaproponowała dodanie punktów: 
7d)  o treści Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie powiatu, 
7e) o treści Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia planu dochodów i wydatków jednostek 
organizacyjnych Powiatu Gostyńskiego na 2016 rok. 
7f) o treści Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia planu finansowego na 2016 r. zadań z zakresu 
administracji rządowej oraz innych zadań zlecanych jednostce samorządu terytorialnego ustawami, 
wykonywanymi przez Powiat Gostyński 
7 g) o treści Podjęcie uchwały w sprawie zasad rozliczeń wydatków w 2016 r.   
Zaproponowana zmiana została przyjęta w wyniku głosowania – 5 głosów „za”. 
Porządek posiedzenia przyjęto w wyniku głosowania – 5  głosów „za”. 
Porządek posiedzenia stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 
 
Ad 4) 
Protokół Nr 41/15 z dnia 17 grudnia 2015 r. Zarząd przyjął w wyniku głosowania - 5 głosów 
„za”. 
 
Ad 5 a) 
Wniosek Komisji Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony Środowiska w sprawie wyrównania pobocza od 
posesji nr 17 w Sikorzynie do budynku szkoły podstawowej przedstawił Wicestarosta Czesław Kołak 
(nr sprawy: KD.DR.0360.1.93.2015) 
 
Opinia Wydziału KD.DR 
„W odpowiedzi na wniosek Komisji Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony Środowiska nr. WO-
RO.0014.1.20.2015 z dnia 23.11.2015 r. informujemy, że dokonaliśmy pomiarów odcinka gdzie 
jest potrzeba wykonania utwardzenia pobocza. Wydział Komunikacji i Dróg przedstawia dwa 
warianty wykonania prac: 
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l wariant obejmuje utwardzenie pobocza destruktem lub tłuczniem kamiennym na odcinku od 
szkoły do posesji nr 19. Koszt wykonania szacowany jest na około 9 000,00 zł brutto.  
II wariant obejmuje wykonanie poszerzenia  nawierzchni jezdni do 5,5 m  szerokości wraz z 
wykonaniem podbudowy. Koszt wykonania tego zdanie to około 160 000,00 zł  
Nie posiadamy zaplanowanych środków na wykonanie w/w. zadania.” 
 
Zarząd w wyniku głosowania: 5 głosów „za” postanowił udzielić odpowiedzi, że podziela 
zasadność przeprowadzenia prac remontowych drogi i deklaruje, że przedmiotowy wniosek 
zostanie rozpatrzony na wiosnę 2016 r.  
Odpowiedź na podpis Starosty przygotuje Wydział KD-DR.  
 
Ad 5b) 
Wniosek Komisji Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony Środowiska w sprawie wycięcia krzewów przy 
drodze powiatowej Kosowo-Klony-Stary Gostyń przedstawił Wicestarosta Czesław Kołak (nr 
sprawy: KD.DR.0360.1.92.2015) 
 
Opinia Wydziału KD-DR. 
W odpowiedzi na wniosek Komisji Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony Środowiska nr. WO-
RO.0014.1.19.2015 z dnia 23.11.2015 r. informujemy, że dokonaliśmy oględzin dróg nr 4784P 
Gola - Klony - Kosowo oraz nr 4957P Klony - Stary Gostyń pod względem wycinki krzewów. W 
obecnym czasie nie posiadamy środków na przeprowadzenie zadania. Po wykonaniu pomiarów 
szacunkowy koszt wykonania zadania to około 30.000,00 zł brutto. Wydział Komunikacji i Dróg 
prosi o zwiększenie kwoty na wycinkę krzewów w celu przeprowadzenia między innymi w/w prac. 
 
Zarząd postanowił udzielić odpowiedzi, że w związku z ograniczonymi środkami 
finansowymi w pierwszej kolejności zostanie opracowany harmonogram wycinki krzewów 
uwzględniający najpilniejsze potrzeby. Ponadto, Zarząd Powiatu podziela konieczność 
zwiększenia środków na ten cel.  
Powyższą decyzję przyjęto w wyniku głosowania 5 „za”.  
Odpowiedź przygotuje KD-DR.  
 
Ad 5c)  
Wniosek Komisji Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony Środowiska w sprawie naprawy ubytków w 
nawierzchni na drodze powiatowej 4087P Borek Wlkp. – Jeżewo przedstawił Wicestarosta Czesław 
Kołak (nr sprawy: KD.DR.0360.1.91.2015) 
 
Opinia Wydziału KD-DR 
W odpowiedzi na wniosek Komisji Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony Środowiska nr WO-
RO.0014.1.18.2015 z dnia 23.11,2015 r. informujemy, że dokonaliśmy wizji lokalnej drogi 
powiatowej nr 4087P Jeżewo - Borek Wlkp. Trwają prace na drogach powiatowych z 
największymi ubytkami w nawierzchni jezdni. Planowane są również prace na powyższej drodze. 
 
Zarząd w wyniku głosowania: 5 głosów „za” postanowił udzielić odpowiedzi zgodnie z opinią. 
Odpowiedź przygotuje Wydział KD-DR.   
 
Ad 5d) 
Wniosek Samorządu Mieszkańców Zalesia w sprawie budowy chodnika w ciągu drogi powiatowej 
4929P w Zalesiu od posesji nr 15 do nr 22 przedstawił Wicestarosta Czesław Kołak (nr sprawy: 
KD.DR.0362.108.2015) 
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Opinia Wydziału KD-DR  
Samorząd mieszkańców wsi Zalesię złożył wniosek dotyczący budowy chodnika w ciągu drogi 
powiatowej nr 4929 P w m. Zalesiu od posesji nr 15 do nr 22. 
Po dokonaniu wizji na miejscu stwierdzam, że na wnioskowanym odcinku drogi istnieje chodnik z 
płyt chodnikowych betonowych o wym. 35x35 cm szer.1,0 m, w stanie ogólnym dobrym. W 
chwili obecnej nie ma potrzeby przebudowy istniejącego chodnika. 
 
Zarząd w wyniku głosowania: 5 głosów „za” postanowił udzielić odpowiedzi, że w pierwszej 
kolejności będą wykonywane chodniki w miejscach, w których ich nie ma. Ponadto po 
dokonaniu wizji lokalnej stwierdzono, że na wnioskowanym odcinku drogi istnieje chodnik z 
płyt chodnikowych betonowych o wym. 35x35 cm szer.1,0 m, w stanie ogólnym 
dobrym. W związku z powyższym w chwili obecnej nie ma potrzeby przebudowy 
istniejącego chodnika. 
Odpowiedź przygotuje Wydział KD-DR. 
 
Ad 5e) 
Wniosek Pana [wyłączenie jawności w zakresie danych osobowych; na podstawie art. 5 ust. 2 
ustawy z dnia 6 września 2001 r. o dostępie do informacji publicznej; jawność wyłączyła Joanna 
Bilińska Inspektor Wydziału Organizacyjnego] w sprawie remontu chodnika na ul. Strzeleckiej w 
Gostyniu na wysokości Szkoły Muzycznej i Kręgielni oraz odmalowania słupków i łańcuchów oraz 
przejścia dla pieszych na wysokości Szkoły Muzycznej przedstawił Wicestarosta Czesław Kołak (nr 
sprawy: KD.DR.0363.102.2015) 
 
 
Opinia Wydziału KD-DR 
Pan [wyłączenie jawności w zakresie danych osobowych; na podstawie art. 5 ust. 2 ustawy z dnia 6 
września 2001 r. o dostępie do informacji publicznej; jawność wyłączyła Joanna Bilińska Inspektor 
Wydziału Organizacyjnego] zwrócił się z wnioskiem o wykonanie remontu chodnika Strzeleckiej na 
wysokości Szkoły Muzycznej i Kręgielni z jednej i drugiej strony, odremontowania (odmalowania) 
słupków i łańcuchów oraz przejścia dla pieszych na wysokości Szkoły Muzycznej. Po dokonaniu 
wizji lokalnej, długość chodnika do przebudowy 95,0 m średnia szerokość 2,50 m tj. od wjazdu do 
szkoły Muzycznej do Kręgielni. Istniejący chodnik z płyt chodnikowych jest w stanie złym, wymaga 
przebudowy. Wstępnie koszty związane z rozbiórką istniejącego chodnika oraz pobudowaniem 
nowego z kostki brukowej to koszt ca 30,0 tyś. zł brutto. Bariery oraz przejście dla pieszych zostaną 
odnowione w okresie wiosennym przy odnawianiu oznakowania poziomego na drogach 
powiatowych. 
 
Zarząd w wyniku głosowania: 5 głosów „za” postanowił udzielić odpowiedzi: 
„Priorytetem na terenie gminy Gostyń jest inwestycja przebudowy drogi od skrzyżowania z 
drogą wojewódzką Nr 434 w kierunku Dusiny do Stankowa. Budowa chodnika przy ul. 
Strzeleckiej nie została zaplanowana w budżecie na 2016 r.  Bariery oraz przejście dla pieszych 
zostaną odnowione w okresie wiosennym przy odnawianiu oznakowania poziomego na 
drogach powiatowych”. 
Odpowiedź przygotuje Wydział KD-DR.   
 
Ad 5f)  
Wniosek właścicieli działek nr 210, 211 i 212 obręb Pudliszki  oraz działki nr 1609 obręb Krobia 
w sprawie zmiany przebiegu ciągu pieszo-rowerowego przedstawił Wicestarosta Czesław Kołak (nr 
sprawy: KD.DR.0363.103.2015) 

 



 

4 
 

 

 
Opinia Wydziału KD-DR 
Państwo [wyłączenie jawności w zakresie danych osobowych; na podstawie art. 5 ust. 2 ustawy z 
dnia 6 września 2001 r. o dostępie do informacji publicznej; jawność wyłączyła Joanna Bilińska 
Inspektor Wydziału Organizacyjnego], właściciele dzia łek: nr 210, 211, 212 oraz działki nr 1609 
położonych przy planowanej budowie ścieżki pieszo-rowerowej od Pudliszek do Krobi wzdłuż 
drogi powiatowej nr 4803P (Krobia-Poniec), złożyli pismo o zmianę przebiegu ścieżki. Wniosek swój 
uzasadniają tym, że na w/w gruntach uprawiają buraki cukrowe a pobudowanie ścieżki zgodnie z 
opracowanym projektem utrudni im odbiór buraków z pól. Proponują zabudowanie istniejącego 
rowu, co wiąże się z pobudowaniem kolektora deszczowego z rur 0 400 mm na długości 215 mb 
oraz ustawieniem barier bezpieczeństwa dla pieszych od strony jezdni. Są to koszty ca 90 tyś. zł. 
Dodatkowo należałoby przeprojektować dokumentację techniczną co wiąże się także z kosztami. 
 
Zarząd w wyniku głosowania: 5 głosów „za” postanowił udzielić odpowiedzi, że 
przedmiotowe działki nie będą odcięte od drogi publicznej i w ramach inwestycji zostaną 
przebudowane wjazdy, które będą spełniały odpowiednie parametry. Natomiast zmiana 
przebiegu ciągu pieszo – rowerowego wiąże się z kosztami przeprojektowania dokumentacji 
technicznej oraz koniecznością poniesienia większych nakładów na inwestycje.  
Odpowiedź przygotuje Wydział KD-DR.  
 
Ad 5g)  
Wniosek Komisji Samorządowo – Organizacyjnej i Porządku Publicznego w sprawie wycięcia 
krzewów przy drodze powiatowej Pępowo – Siedlec i Pępowo – Kościuszkowo przedstawił 
Wicestarosta Czesław Kołak (nr sprawy: KD.DR.0360.1.96.2015)  
 
Opinia Wydziału KD-DR 
W odpowiedzi na wniosek Komisji Samorządowe - Organizacyjnej i Porządku Publicznego nr WO-
RA.0014.1.21.2015 z dnia 24.11.2015 r. informujemy, że dokonaliśmy oględzin krzewów przy 
drogach nr 4907P Pępowo - Siedlec oraz nr 4923P Pępowo - Kościuszkowo. Krzewy w znacznym 
stopniu obniżają bezpieczeństwo przez ograniczenie widoczności i wrastanie w skrajnię jezdni. 
Koszt wykonania prac szacuje się na około 30 000,00 zł brutto. W obecnym czasie brak jest środków 
na przeprowadzenie zadania. W przyszłorocznym budżecie posiadamy środki na wycinkę krzewów 
w wysokości 45 000,00 zł. Wydział Komunikacji i Dróg prosi o zwiększenie kwoty na wycinkę 
krzewów w celu przeprowadzenia między innymi w/w prac 
 
 
Zarząd postanowił udzielić odpowiedzi, że w związku z ograniczonymi środkami 
finansowymi w pierwszej kolejności zostanie opracowany harmonogram wycinki krzewów 
uwzględniający najpilniejsze potrzeby (w tym wycinkę na trasie Pępowo – Siedlec). Ponadto, 
Zarząd Powiatu podziela konieczność zwiększenia środków na ten cel.  
Powyższą decyzję przyjęto w wyniku głosowania 5 „za”.  
Odpowiedź przygotuje KD-DR.  
 
 
Ad 5h)  
Wydziału Komunikacji i Dróg – referatu ds. dróg w sprawie wdrożenia 3-letniej procedury 
przetargowej na bieżące utrzymanie dróg przedstawił Wicestarosta Czesław Kołak (nr sprawy: 
KD.DR.0360.1.99.2015)  
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Opinia Wydziału KD-DR 
Wydział Komunikacji i Dróg referat ds. dróg przedstawia temat na Zarząd: 1. Propozycja wdrożenia 
procedury przetargowej na 3-letnie Bieżące Utrzymanie Dróg Powiatowych (remonty dróg 
grysami i emulsją). Biorąc pod uwagę potrzeby finansowe na utrzymanie dróg rozwiązanie to 
zwiększyłoby ilość i poprawiło jakość wykonywanych usług. W roku 2014 wykonaliśmy prace za 
257 000,00 zł, a w roku 2015 za 231 000,00 zł, Podpisanie trzyletniej umowy daje możliwość 
obniżenia cen jednostkowych co wiąże się z wykonaniem większego zakresu prac. Płatności za 
wykonane usługi byłyby rozłożone na cały okres trwania umowy i mogłyby wynosić np. w 
pierwszym roku 25%, w drugim 25% a w trzecim 50%. W celu poprawienia stany dróg szacuje się, 
że roczne wydatki na remont w tej technologii winny wynosić 350 000,00 zł. Wartość umowy 
wynosiłaby 1 050 000,00 zł. Wydział proponuje w pierwszym roku wykonanie prac za 50% 
wartości umowy a w pozostałych latach po 25%. 
Pozostałe zadania w tym paragrafie (remont masą na zimno, remont masą na gorąco) będą 
przeprowadzane w trybie przetargu nieograniczonego na jeden rok. 
 
Zarząd w wyniku głosowania: 5 głosów „za” zaakceptował wyżej przedstawioną propozycję.  
 
Ad 6 
Interpelację Radnego Rady Miejskiej w Poniecu w sprawie przycięcia konarów drzew przy drodze 
powiatowej pomiędzy miejscowościami Maciejewo i Aleksandrowo oraz o naprawę nawierzchni przy 
posesji nr 22a w miejscowości Łęka Mała przedstawił Wicestarosta Czesław Kołak  
 
Opinia Wydziału KD-DR 
Burmistrz Ponieca pismem nr SK.0003.7.2015 z dnia 3.11.2015r. przesłał interpelację Radnego 
Marcina Stróżyńskiego. Pismo dotyczyło dokończenia prac przy podcinaniu gałęzi drzew przy 
drodze powiatowej nr 4906P Aleksandrowo - Maciejewo oraz naprawę poprzecznego 
zaniżenia przy posesji 22a w m. Lęka Mała. Wydział po zbadaniu sprawy podcięcia drzew 
stwierdza możliwość wykonania tego zadania w miarę dostępnych środków finansowych. Na 
wskazanym odcinku rośnie ok. 360 szt. drzew, na których występuje duże posusze w koronie 
drzew co stwarza realne niebezpieczeństwo dla użytkowników drogi. Koszt wykonania tego 
zadania szacuje się na około 40 000,00 zł brutto. Prosimy o zwiększenie kwoty na podcinanie 
gałęzi drzew w celu przeprowadzenia między innymi tego zadania. Ugięcie w m. Lęka Mała 
zostanie wykonane w ramach bieżących napraw z budżetu na rok 2016. 
Zarząd w wyniku głosowania: 5 głosów „za” postanowił udzielić odpowiedzi, że prace na 
odcinku Grodzisko - Franciszkowo rozpoczęły się i będą kontynuowane w miarę posiadanych 
środków. Jeżeli chodzi o naprawę nawierzchni przy posesji nr 22a to powstałe zaniżenie 
może być wynikiem prowadzonych wcześniej prac kanalizacyjnych. W związku z powyższym, 
wymaga to ustalenia pomiędzy zarządcą drogi a gminą, która zleciła inwestycję.    
 
Ad 7a 
Projekt uchwały w sprawie udzielenia pełnomocnictwa dla pana Jacka Nowakowskiego działającego 
w imieniu przedsiębiorstwa Atrium Grupa Doradcza Sp. z o.o. ul. Ratajczaka 26/3, 61-813 Poznań 
przedstawił Starosta Robert Marcinkowski. 
Projekt uchwały dotyczy udzielenia pełnomocnictwa do występowania w imieniu Powiatu 
Gostyńskiego w sprawach związanych z uzyskaniem decyzji o pozwoleniu na budowę lub 
dokonania zgłoszenia robót budowlanych oraz wszelkich decyzji, pozwoleń, uzgodnień i opinii 
niezbędnych do opracowania dokumentacji projektowej pn. „Termomodernizacja budynku SP ZOZ 
w Gostyniu”  
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Uchwała Nr 42/250/15 w sprawie udzielenia pełnomocnictwa dla pana Jacka Nowakowskiego 
działającego w imieniu przedsiębiorstwa Atrium Grupa Doradcza Sp. z o.o. ul. Ratajczaka 
26/3, 61-813 Poznań została przyjęta w wyniku głosowania: 5 głosów „za”.  
 
 
Ad 7b) 
Projekt uchwały w sprawie powołania likwidatora Powiatowego Ośrodka Dokumentacji Geodezyjnej 
i Kartograficznej w Gostyniu przedstawił Sekretarz Leszek Maliński.  
Poinformował, że projekt uchwały dotyczy powołania Pana Arkadiusza Maćkowiaka na likwidatora 
Powiatowego Ośrodka Dokumentacji Geodezyjnej i Kartograficznej w Gostyniu. 
 
Uchwała Nr 42/251/15 w sprawie powołania likwidatora Powiatowego Ośrodka Dokumentacji 
Geodezyjnej i Kartograficznej w Gostyniu została przyjęta w wyniku głosowania: 5 głosów 
„za”.   
 
Ad 7c) 
Projekt uchwały w sprawie uchwalenia Regulaminu Organizacyjnego Starostwa Powiatowego w 
Gostyniu przedstawił Sekretarz Leszek Maliński.  
 
Uchwała Nr 42/252/15 w sprawie uchwalenia Regulaminu Organizacyjnego Starostwa 
Powiatowego w Gostyniu została przyjęta w wyniku głosowania: 5 głosów „za”.  
 
 
Ad 7d) 
Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie powiatu przedstawiła Pani Eleonora Gościniak 
Skarbnik Powiatu.  
Poinformowała, że zmiany w budżecie polegają na zmianie w planie wydatków: 

− Zmniejszenie o kwotę 4.000 zł w ZSZ w Gostyniu z zakupu energii, 
− Zwiększenie o kwotę 4.000 zł w ZSOiZ w Krobi na zakup energii, 
− Przesunięcia pomiędzy rozdziałami i paragrafami w DPS w Zimnowodzie, DD w Bodzewie, 

DD w Gostyniu, COPOW w Gostyniu, MŚS w Pogorzeli, PPP w Gostyniu, KPPSP  
w Gostyniu, ZSO w Gostyniu, ZSZ w Gostyniu, ZSS w Brzeziu, ZSOiZ w Krobi, DPS  
w Chumiętkach, DPS w Chwałkowie, DPS w Rogowie, ŚDS w Chwałkowie, Starostwie 
Powiatowym w Gostyniu. 

 
Uchwała Nr 42/253/15 w sprawie zmian w budżecie powiatu została przyjęta w wyniku 
głosowania: 5 głosów „za”.  
 
Ad 7e)  
Projekt uchwały w sprawie ustalenia planu finansowego na 2016 r. zadań z zakresu administracji 
rządowej oraz innych zadań zlecanych jednostce samorządu terytorialnego ustawami, 
wykonywanymi przez Powiat Gostyński przedstawiła Pani Eleonora Gościniak.  
 
Uchwała Nr 42/255/15 w sprawie ustalenia planu finansowego na 2016 r. zadań z zakresu 
administracji rządowej oraz innych zadań zlecanych jednostce samorządu terytorialnego 
ustawami, wykonywanymi przez Powiat Gostyński została przyjęta w wyniku głosowania: 5 
głosów „za”.  
 
Ad 7 f) 
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Projekt uchwały w sprawie zasad rozliczeń wydatków w 2016 r. przedstawiła Pani Eleonora 
Gościniak Skarbnik Powiatu.  
 
Uchwała Nr 42/256/15 w sprawie zasad rozliczeń wydatków w 2016 r. została przyjęta w 
wyniku głosowania: 5 głosów „za”.  
 
Ad 8,9) 
W punktach „Informacja członków Zarządu z podejmowanych działań między posiedzeniami Zarzą-
du” oraz „Wolne głosy i wnioski” głosu nie zabrano. 
 
Ad 10) 
Wobec wyczerpania porządku posiedzenia Starosta Robert Marcinkowski zamknął 42 posiedzenie 
Zarządu.  
 
 
 
 Starosta Gostyński 
 
 (-) Robert Marcinkowski 
 
 
Członkowie Zarządu: 

1. Czesław Kołak   

2. Zenon Norman   

3. Janusz Sikora   

4. Damian Walczak  

 
Protokołowała: Joanna Bilińska 
 

 


